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 98 خانوار روستای عباسعلی خانی
 از اینترنت پرسرعت بهره مند شدند 

مدیرکل ارتباطات و فناوری اطلاعات استان 
کهگیلویــه وبویراحمد گفت: در راســتای 
برقراری عدالت ارتباطی در سطح این استان، 
روستای عباسعلی خانی کاکان شهرستان 
بویراحمد با جمعیتی بالغ بر 321 نفر به شبکه 

ملی اطلاعات متصل شد. 
سید محمود رادمنش مدیرکل ارتباطات این استان گفت: 
برای تحقق عدالت ارتباطی و ایجاد پوشش ارتباطی در 

مناطق محروم کشور، سایت ارتباطی روستای عباسعلی خانی در منطقه کاکان از توابع شهرستان 
بویراحمد به نسل چهارم تلفن همراه مجهز شده است. وی افزود: این پروژه با پیمانکاری شرکت 
ارتباطات سیار و با اعتباری بالغ بر 25 میلیارد ریال اجرا شد.مدیر کل ارتباطات و فناوری اطلاعات 
استان کهگیلویه وبویراحمد گفت: بالغ بر 321 نفر از مردم روستای عباسعلی خانی و همچنین 

جمعیت قابل توجهی از روستاهای اطراف از اینترنت باکیفیت و پرسرعت بهره مند شدند.
رادمنش از ادامه اقدامات وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات دولت سیزدهم در خدمات رسانی 
به مناطق محروم کشور خبر داد و افزود: در این راستا بیش از یکصد پروژه ارتباطی در این استان 

در حال اجراست.

شکایت از اپل به دلیل ردیابی فعالیت کاربران 
جمعی از کاربــران و محققان حوزه فناوری 
از اپل به دلیــل ردیابی فعالیت آنان حتی در 
صورت غیرفعال بودن این قابلیت در تنظیمات 

شکایت کردند. 
در چند ســال گذشــته، اپل تمرکز خــود را بر حفظ 
حریم خصوصی کاربران متمرکز کرده اســت. سازنده 
آیفون با ســایر شرکت های فناوری بزرگ، به ویژه متا، 
مالک فیسبوک، در مورد این موضوع بحث کرده است. 

تلاش های اپل برای محافظت از داده های کاربران میلیارد ها دلار درآمد برای پلتفرم هایی مانند 
فیسبوک داشته است.

اما همانطور که مشــخص است، اپل خود اطلاعات کاربران را جمع آوری می کند، حتی اگر 
مشتریانش به صراحت تنظیمات خود را تغییر داده باشند تا شرکت را از انجام این کار بازدارند. به 

دنبال همین موضوع، اکنون از اپل شکایت شده است.
تامی ماسک و طلال حاج بکری، توسعه دهندگان اپلیکیشن و محققان امنیتی از شرکت نرم 
افزاری Mysk اخیرا دریافتند iOS از داخل یکی از برنامه های خودِ این شرکت، اطلاعاتی را به 
اپل ارسال می کند. به گفته توسعه دهندگان، تلاش ها برای غیرفعال کردن این مجموعه داده ها، 
مانند انتخاب گزینه تنظیمات »غیرفعال کردن اشتراک گذاری Device Analytics« به 

طور کل بر ارسال داده ها تاثیری نداشت.
داده های جمع آوری شده نیز کاملا مفصل است. همانطور که رسانه های خبری گزارش داده اند 
کاربری که به برنامه App Store در آیفون خود نگاه می کند، داده های جستجوی خود، آنچه 
را که روی آن ضربه زده است و مدت زمانی که برنامه را بررسی می کند، همه در زمان واقعی 
برای اپل ارسال می شود. از اپلیکیشن سهام اپل استفاده می کنید؟ اپل فهرستی از سهام تماشا 
شده کاربر، هر مقاله ای که در برنامه خوانده است و نام سهامی که جستجو کرده است، دریافت 
می کند. مُهر های زمانی که کاربر اطلاعات سهام را برای آن ها مشاهده کرده است نیز ارسال 
خواهد شد. برخی از برنامه های اپل حتی اطلاعات دقیقی در مورد آیفون کاربر مانند مدل، وضوح 

صفحه و زبان صفحه کلید جمع آوری می کنند.
Mysk این آزمایش را با استفاده از یک آیفون جیلبریک شده با iOS 1۴.۶ انجام داد. این 
تیم فعالیت مشابه آیفون را با یک تلفن غیر جیلبریک با iOS 1۶ کشف کرد. با این حال، به 
دلیل رمزگذاری، Mysk نمی توانست دقیقا تعیین کند چه داده هایی با استفاده از آخرین سیستم 

عامل بر روی دستگاه ارسال می شود.
یک شکایت دسته جمعی در روز پنجشنبه مطرح شد که ادعا می کند اقدامات اپل نقض قانون 
حفظ حریم خصوصی کالیفرنیاست. این شکایت چندان بر این واقعیت متمرکز نیست که اپل 
 Allow Apps to« ایــن داده ها را جمع آوری می کند. این ویژگی در تنظیمات اپل مانند
Request to Track« و »Share Analytics« که به کاربران این تصور را می دهد 

که می توانند چنین ردیابی را غیرفعال کنند، به کار می رود.
نباید خیلی تعجب آور باشد که اپل یا هر شرکت فناوری اطلاعات کاربران را جمع آوری می کند، 
با این حال، همانطور که تیم Mysk کشف کرد، اپل این داده ها را بدون توجه به تنظیمات کاربر 
جمع آوری می کند، جایی که به آن ها این امکان داده می شود که جمع آوری داده ها را غیرفعال 

کنند که احتمالا به آن ها احساس نادرست ناخوشایندی از حریم خصوصی می دهد.

سناتور آمریکایی به مالک توئیتر هشدار داد 
پس از آنکه ایلان ماسک پاسخی طعنه آمیز 
به درخواست سناتور اد مارکی برای اطلاعات 
بیشتر درباره سیاست های احراز هویت جدید 
توئیتــر داد، او نیز درباره فرایند احراز هویت 

تیک آبی به ماسک هشدار داد.
ماسک در توئیتی درباره سیاست های جدید احراز هویت 
تیک آبی نوشت: شاید دلیل این امر آن باشد که حساب 
واقعی شما شبیه یک حساب جعی است؟ این توئیت پس 

از آن منتشر شد که مارکی در نامه ای از هزینه ۸ دلاری حق اشترک تیک آبی توئیتر انتقاد کرده 
بود. مارکی از پاسخ ایلان ماسک خوشش نیامد و در این باره گفت: یکی از شرکت های شما 
منتظر حکم FTC است. سازمان ملی ایمنی ترافیک بزرگراه های آمریکا نیز مشغول تحقیقی 
دیگر است که در آن افرادی کشته شده اند و شما وقت تان را به مقابله های آنلاین می گذرانید. 
شرکت هایتان را اصلاح کنید یا کنگره این کار را انجام می دهد.مارکی در نامه اعتراض آمیز خود 
از ماسک توضیحاتی درباره آن خواسته بود که چگونه واشنگتن پست توانسته با جعل هویت وی 
یک حساب کاربری تایید شده بسازد.توئیتر فرایند اعطای تیک آبی با پرداخت حق عضویت را 
در کمتر از 2 روز پر از عرضه متوقف کرد. زیرا به محض ارائه سرویس ترول ها از آن برای جعل 
هویت سلبریتی ها، سیاستمداران و برندها استفاده کردند. این امر به چالشی در پلتفرم منجر شده 
بود.البته هنوز مشخص نیست هشدار سناتور مارکی به ماسک در مرحله بعد به اقدامی قانونی 
توسط دولت منجر می شود یا خیر، اما احتمال آنکه قانونگذاران واکنش سختگیرانه تری نسبت 
پلتفرم نشان دهند، وجود دارد. مارکی یکی از اعضای کمیته ارتباطات، رسانه و پهنای باند کنگره 

آمریکا است و این پنل سنا احتمالاً اقدامی علیه توئیتر را پیشنهاد خواهد کرد.

اخبار کوتاه 

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: جمهوری 
اســلامی ایران با درک اهمیت راهبردی فناوری 
ارتباطــات و اطلاعــات، جایگاه ویــژه ای را در 
برنامه ریزی ها و سیاستگذاری های خود برای این 
بخش در نظر گرفته است تا حداکثر استفاده را از 
این فناوری برای تسهیل زندگی مردم و پیشرفت 

کشور به عمل آورد. 
عیسی زارع پور در بیست و سومین اجلاس بین المللی شورای 
رگولاتورهای کشورهای جنوب آسیا که روز )دوشنبه( در تهران 
برگزار شد، با بیان اینکه این اجلاس بستر مناسبی است برای 
بحث و تبادل نظر درباره دغدغه های مشترک رگولاتورهای 
جنوب آسیاست، اظهار کرد: امروزه نیاز به اتصال به شبکه برای 
انجام امور مختلف، بیش از هر زمان دیگری ضروری است و 
توسعه خدمات دیجیتال بر بستر شبکه پرسرعت و امن می تواند 

رفاه و آرامش بیشتری را برای بشر به ارمغان آورد.  
وی افزود: جمهوری اسلامی ایران با درک اهمیت راهبردی 
فناوری ارتباطات و اطلاعات، جایگاه ویژه ای را در برنامه ریزی 
و سیاستگذاری های خود برای این بخش در نظر گرفته است 
تا حداکثر استفاده را از این فناوری برای تسهیل زندگی مردم و 
پیشرفت کشور به عمل آورد؛ بطوریکه هیات دولت جمهوری 
اسلامی ایران با تشکیل کارگروه ویژه ای برای توسعه اقتصاد 
دیجیتال و تفویض کلیه اختیارات هیات وزیران و ریاست جمهور 
به آن، مسیر توسعه فناوری های ارتباطی و اطلاعاتی و اقتصاد 
دیجیتال را به صورت ویژه ای دنبال می کند.زارع پور با اشاره 

به پیشرفت قابل ملاحظه ای که ایران به پشتوانه جوانان نخبه و 
شرکت های دانش بنیان در توسعه پلت فرم های داخلی و ارایه 
خدمات دیجیتال بدست آورده است، تصریح کرد: این پیشرفت ها 
به گونه ای است که امروزه میلیون ها ایرانی، روزانه از خدمات 

دیجیتال بومی از تاکسی اینترنتی و خرید و فروش برخط گرفته 
تا خدمات برخط پخش ویدئو و رسانه های اجتماعی استفاده می 
کنند.وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات توسعه پهن باند موبایل 
در تمامی شــهرهای ایران و بیش از ۸۷ درصد از روستاهای 

بالای 2۰ خانوار را از دســتاوردهای سال های اخیر دانست و 
اظهار کرد: برای توسعه پهن باند ثابت برنامه بلند پروازانه ای را 
برای رساندن فیبر نوری به ۸۰ درصد از منازل و کسب و کارهای 
ایرانی در افق زمانی تنها سه سال در دستور کار قرار داده ایم که 

دانش و تجربه آن در رگولاتوری ایران در حال انباشت است.وی 
با اشاره به چالش های نوظهوری مانند تجمیع قدرت و انحصار 
برخی پلت فرم های جهانی در لایه محتوا و حتی اخیرا در شبکه 
ارائه اینترنت، در مورد مســئولیت پذیر نگه داشتن آنان برای 
حفظ حقوق شهروندان و همچنین حمایت از نوآوری و رقابت 
محصولات و خدمات بومی تاکید کرده و هشدار داد: مجموعه 
این روندها در فناوری اطلاعات و ارتباطات، توان رگولاتورها و 
چه بسا در آینده ای نه چندان دور، بقای آنها را تهدید می کند.
وزیر ارتباطات با تاکید بر استفاده از نگاه های نو و مکانیزم های 
فناورانه و همکاری ها و مقررات مشترک منطقه ای و بین المللی 
برای تنظیم گری فعالیت مسئولانه شرکتهای جهانی، خواستار 
توسعه استفاده از فناوری های تنظیم گری و  مشارکت دولت ها 
و سازمان های منطقه ای مانند شورای رگولاتورهای جنوب 
آسیا )SATRC( شد.طبق اعلام وزارت ارتباطات و فناوری 
اطلاعات، وی افزود: نهادهای رگولاتوری نقش عمده ای در 
برآورده ســازی این نیازها ایفا می کنند و می توانند با توسعه 
چارچوب رگولاتوری، تغییرات ایجاد شده در این محیط پویا را 
رصد کنند تا حقوق شهروندان کشورهای خود در این فضای 
جدید و مهم را حفظ کنند.شــورای رگولاتورهای کشورهای 
جنوب آسیا همزمان با بیست و پنجمین سالگرد تاسیس آن با 
حضور سیدمحمد امین آقامیری، رییس سازمان تنظیم مقررات 
و ارتباطات رادیویی، ماسانوری کوندو، دبیرکل جامعه مخابراتی 
آسیا و اقیانوسیه و روسا و نمایندگان رگولاتوری های ۹ کشور 

این منطقه، )دوشنبه( در تهران برگزار شد.

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات تاکید کرد:

پیشرفت قابل ملاحظه  ایران در توسعه پلت فرم های داخلی 

مدیرعامل صنــدوق پژوهش و فناوری 
دانشگاه امیرکبیر گفت: صندوق پژوهش 
و فناوری دانشگاه صنعتی امیرکبیر بیش 
از 1۰ نوع تســهیلات را به شرکتهای 

دانش بنیان ارائه می کند.
هدی عابــدی درباره صندوق پژوهش و فناوری 
دانشگاه صنعتی امیرکبیر گفت: صندوق پژوهش 
و فناوری دانشــگاه صنعتی امیرکبیر با همکاری 
پارک علم و فناوری و کارگزاری صندوق نوآوری و 
شکوفایی درصدد برآمده تا خدماتی را به شرکتهای 
دانش بنیان ارائه کند.وی با اشــاره به تسهیلات 

صندوق پژوهش و فناوری دانشگاه صنعتی امیرکبیر گفت: انواع تسهیلاتی که این صندوق به شرکت های 
دانش بنیان ارائه می کند شــامل »نمونه سازی )تا ســقف5 میلیارد ریال(«،»سرمایه در گردش) تا سقف 
1۰میلیارد ریال(«، »قبل از تولید صنعتی ) تا سقف 2۰ میلیارد ریال(«، »لیزینگ و استصناع ) تا سقف 2۰ میلیارد 
ریال(«،»تسهیلات جعاله« می شود.به گفته عابدی همچنین »صدور انواع ضمانت نامه«،»ضمانت نامه پیش 
پرداخت«، »ضمانت نامه حسن انجام کار«، »ضمانت نامه شرکت در مناقصه«، »ضمانت نامه حسن انجام 
تعهدات« سایر خدمات صندوق پژوهش و فناوری امیرکبیر محسوب می شود.وی خاطر نشان کرد: صندوق 
پژوهش و فناوری دانشگاه صنعتی امیرکبیر، به منظور مدیریت وجوه اداره شده نهادها و سازمان  های دولتی، 
عمومی و خصوصی که بودجه هایی در حوزه های فناوری و نوآوری در اختیار دارد، می تواند عاملیت اجرایی 
این منابع مالی به عهده گرفته و به منظور پیشرفت و توسعه در مسیر فناوری و نوآوری کشور، خدمات ارائه کند.
مدیر عامل صندوق پژوهش و فناوری دانشگاه صنعتی امیرکبیر در خصوص یکی از تسهیلات این صندوق 
گفت: تامین سرمایه در حوزه مشارکت و سرمایه گذاری خطر پذیر )VC( برای شرکت ها و کسب و کارهای 
نوپا )استارت آپ ها( و کارآفرین و عموما دانش بنیان را که مستعد جهش و رشد ارزش هستند در بخش 
سرمایه گذاری خطر پذیر این صندوق مورد حمایت قرار می دهد.وی ادامه داد: از سوی دیگر بر اساس ماده 
1۰۰ قانون برنامه سوم توسعه و ماده ۴5 برنامه چهارم توسعه اقتصادی، صندوق ها می تواند در راستای رفع 
نیازهای پژوهشی و فناوری های مورد نظر دستگاه های اجرایی، و حمایت های مالی دولت از اشخاص حقیقی 
و حقوقی به عنوان عامل مالی آن مجموعه عمل کند.عابدی تاکید کرد: همچنین تخصیص بهینه منابع 
مدیریت شده در کشور برای نیل به اهداف فناورانه و در حوزه پژوهش و فناوری این فرصت را فراهم کرده تا 
صندوق پژوهش و فناوری امیرکبیر مسیر توسعه با کاهش بروکراسی اداری، تسریع در اجرای برنامه ها، ارائه 
خدمات مالی و اعتباری با کیفیت بالاتر، پیاده سازی مدل های متنوع حمایتی به دستگاه های اجرایی ارائه کند.

 اعطای بیش از 10 نوع تسهیلات
 به شرکتهای دانش بنیان 

معاون توسعه فناوری پارک علم و فناوری 
دانشگاه تهران از توسعه نواحی نوآوری 
پارک فناوری این دانشگاه تا میدان بهمن 

خبر داد.
الله دادی گفــت: دانشــگاه تهران بــا توجه به 
ساختمان ها، ابنیه و موقوفات فراوانی که در شهر 
تهران دارد و نیز تفاهم نامه هایی که برای گرفتن 
برخی مراکز از سازمان ها به صورت حق بهره برداری 
طولانی مدت گرفته، به فکر توسعه نواحی نوآوری 

افتاده است.
وی بــا بیان این که این پــارک بزرگترین پارک 

شهری و بزرگترین پارک دانشگاهی در کشور است، اظهار کرد: نواحی نوآوری می توانند به توسعه عرصه 
پارک علم و فناوری کمک کند.دکتر الله دادی با اشــاره به وجود ناحیه نوآوری فناوری هوشمند در ناحیه 
امیرآباد)کارگر شمالی( و نوآوری شهر دانش در اطراف دانشگاه تهران )میدان انقلاب(، گفت: ناحیه نوآوری 

کسب و کار های خلاق و خرد از خیابان انقلاب تا میدان شوش را شامل می شود.
معاون توسعه فناوری پارک علم و فناوری دانشگاه تهران با بیان این که ناحیه نوآوری جدید از میدان شوش تا 
میدان بهمن است که از سازمان فنی وحرفه ای کشور گرفته شده است، افزود: این مرکز نوآوری به نام »مرکز 
شهید علی محمدی« نامگذاری شده است، بدین ترتیب ناحیه نوآوری مساحت بسیار وسیعی را حدود چندین 
هزار هکتار شامل می شود.دکتر الله دادی با بیان این که این ناحیه نوآوری، ناحیه کلان پارک علم و فناوری 
دانشگاه تهران را شامل می شود، خاطرنشان کرد: ناحیه نوآوری از کارگر شمالی، بزرگراه حکیم و تا میدان 
بهمن ادامه دارد.  وی با اشاره به شعب پارک علم و فناوری دانشگاه تهران در مناطق آزاد این دانشگاه، گفت: 
این مناطق نظیر ارس، جلفا، کیش و مناطق دیگر و شهر های اقماری نظیر کرج دانشکده کشاورزی و منابع 
طبیعی، نظیر ابوریحان در منطقه پاکدشت، پردیس فارابی در قم عرصه های وسیعی هستند که کمک می کنند 

ما از ظرفیت های خود برای خدمت به شرکت های دانش بنیان استفاده کنیم.
معاون توسعه فناوری پارک علم و فناوری دانشگاه تهران با اشاره به مزین شدن امسال به شعار »تولید، 
دانش بنیان و اشــتغال آفرینی«، گفت: در این ســال هدف از توسعه ناحیه نوآوری کمک گرفتن از بخش 
خصوصی است، اگر در آینده شورا و هیئت امنای پارک موافقت کنند، می توانیم در این ناحیه کسب و کار هایی 
که خود اراضی خصوصی دارند و می خواهند عضو پارک علم و فناوری باشند، آن ها را هم به عنوان عضو 
قلمداد کنیم تا بدین ترتیب از بخش خصوصی دانش بنیان و داشته ها و ظرفیت های آن ها برای توسعه منطقه 

نوآوری و دانش بنیان خود استفاده کنیم.

توسعه نواحی نوآوری پارک فناوری 
دانشگاه تهران تا میدان بهمن 

به دنبــال کاهش فــروش موبایل در 
می رســد  نظر  به  جهانی،  بازار هــای 
سامسونگ فروش گوشی های هوشمند 

خود در سال آینده را کمتر کند. 
دلایل متعددی از جمله مشــکلات مربوط به 
زنجیره تامین قطعات ناشــی از کرونا و همچنین 
وضعیت نامطلوب اقتصادی برخی از کشور های 
جهان، باعث شــده است این کشور نیز همچون 
برخی دیگر از تولیدکنندگان بازار نتواند به اهداف 

فروش تعیین شده خود دست پیدا کند.
غول کره جنوبی ظاهرا تصمیم گرفته است باتوجه 

به شرایط فعلی و دورنمای بازار، فروش گوشی های هوشمند خود را در سال 2۰23 در حدود 13 درصد کاهش 
دهد و آمار تولید خود را به حدود 3۰ میلیون دستگاه برساند.

شرایط بازار جهانی موبایل باعث شده است که سامسونگ چنین تصمیمی بگیرد. باتوجه به کاهش فروش 
گوشی های هوشمند و تقاضای کمتر کاربران برای خرید موبایل، غول فناوری کره جنوبی ظاهرا مجبور شده 

است چنین تصمیمی بگیرد و هدف گذاری فروش خود را در سال 2۰23 تغییر دهد.
این خبر در حالی منتشر می شود که سهم بازار سامسونگ در سه ماهه سوم سال جاری )سه ماهه سوم 
2۰22( در مقایســه با مدت مشابه سال قبل )سه ماهه دوم 2۰22( افزایش پیدا کرده است. گفتنی است 
میزان فروش موبایل سامسونگ در سال جاری نسبت به سال قبل به صورت کلی حدود ۸ درصد کاهش 

یافته است.
باید در نظر داشت که این فقط سامسونگ نیست که چنین وضعیتی را در بازار موبایل تجربه می کند. برخی 
از تامین کنندگان قطعات گوشی های هوشمند، از جمله »موراتا« در ژاپن و »Yageo« در تایوان و همچنین 

شرکت های Tongxin Electic و Duntai نیز وضعیت مشابهی دارند.
شرکت موراتا، برخی ماژول ها و قطعات الکترونیکی از جمله خازن سرامیکی چند لایه مورد نیاز آیفون های 
اپل و برخی گوشی های هوشمند سامسونگ را تامین می کند. این شرکت نیز ظاهرا اعلام کرده وضعیت 
تقاضای موبایل در بازار چین رو به بهبود خواهد گذاشت و بازار گوشی های هوشمند در سال آینده میلادی با 

میزان تقاضای کمتری روبرو خواهد شد.
شــرکت Tongxin Electric، تامین کننده قطعات حســگر موبایل نیز اعلام کرده که وضعیت 
پیش روی بازار چندان امیدوار کننده نیست، ولی ممکن است در سه ماهه دوم سال آینده یا حتی در فصل 

سوم سال 2۰23 وضعیت کمی تغییر کند.

سامسونگ احتمالًا در سال 2023 
فروش خود را کاهش می دهد 

مجری طرح توسعه فیبرنوری با اشــاره به اولویت وزارت 
ارتباطات در توسعه ارتباطات ثابت مبتنی بر فیبرنوری گفت: در 
یکسال گذشته دولت، مشوقهای حمایتی خوبی در این زمینه 

تصویب کرده است.
در مراســم ریاست جدید سازمان رگولاتوری، آقامیری با اشاره به اهمیت 
اجرای پروژه ملی فیبرنوری )FTTx( گفت: تغییرات انجام شده و انتصاب 
مجری طرح توســعه فیبرنوری و منازل و کسب و کارها به منظور تسریع 
در اجرای این پروژه بوده و تمامی مجموعه رگولاتوری بایســتی در تعامل 
با ایشــان کمک کنند تا این پروژه بعنوان اولویت دولت سیزدهم به صورت 
مطلوب اجرایی شود.رئیس سازمان تنظیم مقررات و ارتباطات رادیوئی افزود: 
شرایط حوزه ارتباطات و فناوری اطلاعات با توجه به سبقه گذشته و انتظاراتی 
که وجود دارد، شــرایط سختی است. این صنعت از ابتدای ورود به کشور، با 
چارچوب های پیش بینی شده و تنظیم گری به صورت درون زا رشد کرده و 
توسعه یافته است.معاون وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات در تشریح شرایط 
کنونی حوزه ارتباطات عنوان کرد: اتفاقاتی همچون عدم تغییر تعرفه ها در 
چند سال گذشته، صنعت ICT را دچار ریسک کرده است و به همین دلیل 
باید طراحی دقیقی در این حوزه انجام شود که هم بتواند استاندارد و کیفیت 
همیشگی را حفظ کند و هم پاسخگوی انتظارات بهره برداران و ذینفعان باشد.
آقامیری با اشاره به اینکه همه تلاشها در حوزه ICT برای ارایه خدمات 

مطلوب به مردم است، گفت: مردم مهمترین ذینفع این حوزه هستند و در واقع 
کار اصلی ما این است که بتوانیم همه معادلات را طوری کنار هم پیش ببریم 
که بتوانیم با کمترین هزینه، بیشترین بهره وری را ایجاد کنیم و شرایط را به 
گونه ای پیش ببریم که آیندگان بتوانند از این ظرفیت استفاده کنند.مصطفی 
اشرف، مشاور وزیر و مدیر کل دفتر وزارتی نیز در این مراسم با اشاره به اخلاق 
مداری و تخصص دکتر عباسی شاهکوه گفت:انتصاب ایشان بعنوان مجری 
طرح فیبر نوری با هدف تقسیم کار موثرتر و تمرکز بر اجرای مطلوبتر این 
پروژه در سطح ملی بوده و امیدواریم با مشارکت مدیران و کارکنان رگولاتوری 
و هم افزایی ایجاد شــده، طرح ملی توسعه فیبر نوری بخوبی پیش برود.در 
این مراسم صادق عباسی شاهکوه نیز با اشاره به اهمیت جایگاه رگولاتوری 
گفت: تصمیمات و اقدامات رگولاتوری بر تمامی بخش ارتباطات و فناوری 
اطلاعات کشور تاثیر دارد که هم نشان دهنده ارزش و اهمیت این نهاد و هم 
ضرورت حساسیت و دقتی است که بایستی در تمامی امور داشته باشد.مشاور 
وزیر و مجری طرح توسعه فیبرنوری منازل و کسب و کارها با اشاره به اولویت 
وزارت ارتباطات در توسعه ارتباطات ثابت مبتنی بر فیبرنوری )FTTx( و 
ارتقای کیفیت ارتباطات سیار عنوان کرد: در یکسال گذشته دولت، مشوق های 
حمایتی خوبی برای توسعه ارتباطات ثابت مبتنی بر فیبرنوری تصویب کرده 
است تا بازیگران این عرصه انگیزه لازم برای اجرای این طرح را داشته باشند 
و در پی اجرای آن، فشــار از روی شبکه موبایل برداشته شده و این شبکه با 
کیفیت بهتری خدمات ارایه کند. صادق عباسی شاهکوه افزود: در حال حاضر 
حوزه ICT با سه چالش جدی مواجه است. اولین چالش، وضعیت اقتصادی 
و درآمدی فعالان این حوزه اســت که در صورت اســتمرار ممکن است به 
فرسودگی شبکه در سالهای آینده منجر شود. وی مراجع متعدد تصمیم گیری 
در حوزه ارتباطات را یکی دیگر از چالشــهای جدی عنوان کرد و گفت: این 
مراجع متعدد در قالب شوراها، کمیســیونها و کمیته های مختلف، اجرای 
تصمیمات کمیسیون تنظیم مقررات ارتباطات، بعنوان نهاد مقررات گذار در 
حوزه ICT، را با مشکل مواجه می کند. عباسی شاهکوه افزود: خروج نیروی 
انســانی متخصص از حوزه ICT یکی دیگر از چالشهای پیش روی این 
صنعت است که بایستی برای جبران آن راهکارهای درستی در پیش گرفت.

 اولویت وزارت ارتباطات 
در توسعه ارتباطات ثابت مبتنی بر فیبرنوری

معاون علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان رییس جمهور گفت: 
رویکردها از عرضه محوری به سمت تقاضا محوری و ایجاد 

بازار تضمین شده برای دانش بنیان ها ارتقا می یابد. 
 روح الله دهقانی فیروزآبادی روز دوشنبه در بازدید از شرکت های دانش بنیان 
و خلاق مستقر در مرکز نوآوری سازمان اوقاف و امور خیریه افزود: در دوره 
جدید معاونت علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان ریاست جمهوری اصل را بر 

توسعه فناوری، تولید محتوا و هم افزایی میان نهادها قرار داده ایم.
وی یادآور شد: دوره جدید معاونت علمی، فناوری و اقتصاد ریاست جمهوری، 
دانش بنیان متکی بر توسعه فناوری است نه افزایش زیرساخت های فیزیکی، 
تلاش می کنیم از همه توان و دارایی های فکری، مالی و زیرســاخت های 

موجود حاکمیتی برای توسعه حوزه های فناورانه کشور بهره ببریم.
معاون علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان رییس جمهور ادامه داد: قصد داریم 
تغییر نگرش جدی از سمت و سوی عرضه محوری محصولات دانش بنیان 
به سمت تقاضامحوری و ایجاد بازار تضمین شده  برای شرکت های دانش بنیان 
ایجاد کنیم و در این مسیر به کمک سازمان اوقاف و امور خیریه نیازمند هستیم.
دهقانی فیروزآبادی به وجود ظرفیت ها و ابزارهای ایجاد شــده در معاونت 
علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان ریاســت جمهوری اشاره کرد و گفت: 
در تلاش هســتیم از ظرفیت قانون جهش تولید دانــش بنیان برای رفع 
نیازهای فناورانه کشور و کمک به رشد و شکوفایی شرکت های دانش بنیان 
استفاده کنیم. یکی از اولویت های ما ترغیب مجموعه های فناور به توسعه 

فناوری های مورد نیاز و اولویت دار کشور است.
 وی افزود: در این سال ها زحمات زیادی برای توسعه زیست بوم فناوری 
و نوآوری در کشــور کشیده شده اســت اما در دوره جدید تلاش می کنیم 
مشارکت های عمومی را برای تسریع و تسهیل شرکت های دانش بنیان و 

توسعه فناورانه کشور ارتقا دهیم.
معاون علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان رییس جمهور با بیان اینکه این 
معاونت ریاست جمهوری با همه توان در اجرای طرح های فناورانه و نوآورانه 
با سازمان اوقاف همکاری می کند، اظهار داشت: ما آمادگی همکاری با این 
سازمان را داریم تا در هر استان تعدادی از موقوفات را برای ایجاد کارخانه های 

نوآوری و کارگاه های شرکت های دانش بنیان نوپا مورد حمایت قرار دهیم و 
توان و ظرفیت نهادهای ذیربط را هم به میدان می آوریم.

حجت الاسلام سید مهدی خاموشی رییس سازمان اوقاف و امور خیریه نیز 
در این بازدید گفت: نیاز است توان معاونت علمی ریاست جمهوری، سازمان 
اوقاف و دیگر نهادهای مرتبط به توســعه سریع و فناورانه حوزه هایی چون 
حمل و نقل، دریا، ریلی و امنیت غذایی تزریق شود و شرکت های دانش بنیان 
به این حوزه ها ورود کنند. وی افزود: سازمان اوقاف آماده هرگونه همکاری و 

مشارکت درخصوص اولویت های اعلام شده است.
رییس سازمان اوقاف و امور خیریه تاکید کرد: با نگاه ها و نظارت های سنتی، 
دست و پاگیر و سخت در حوزه اوقاف می جنگم و در این مسیر از همه توان 
سازمان استفاده می کنم تا بتوان مسیر ورود نوآوری و خلاقیت به این عرصه 

را تسهیل و هموار کرد.
خاموشــی تصریح کرد: ایران باید در دنیا با دستاوردهای دانش بنیانی خود 
معرفی شود. زمانی که این توانمندی ها را به دیگر کشورها معرفی می کنیم، 

استقبال زیادی از این محصولات می شود.
وی همچنین گفت: ســازمان اوقاف و امور خیریه تاکنون سرمایه گذاری 
بالایی در حوزه دانش بنیانی کشور انجام داده و مراکز نوآوری خود را در استان 
ها توسعه داده است. در این مراکز از مجموعه های فناور و ایده های خلاقانه 

آنها حمایت می کنیم تا در آینده شتاب دهنده های سازمان باشند.

 رویکردها به سمت ایجاد بازار تضمین شده 
برای دانش بنیان ها ارتقا می یابد

ماموریت آرتمیس یک آماده اجرا است
ناسا تصمیم دارد کپسول اوریون و موشک اس ال اس را روز 
چهارشنبه به مدار زمین بفرستد اما پیش از آن باید فعالیت هایی 
انجام دهد که یکی از آنها بررســی درزگیری کپسول اوریون 

است.
ناسا تصمیم دارد ماموریت آرتمیس یک را روز چهارشنبه )1۶ نوامبر( انجام 

دهد، اما باید پیش از آن برخی موارد را کنترل کند.
 آرتمیس یک ماموریتی اســت که طی آن ابر موشک اس ال اس کپسول 
بی سرنشین اوریون را به مدار ماه می برد. قرار است در بازه 2 ساعته از که ۶:۰۴ 
دقیقه بامداد به وقت گرینویچ آغاز می شود،  کپسول و موشک از مقر فضایی 

کندی در فلوریدا به فضا پرتاب شوند.مایک سارافین مدیر عملیات آرتمیس در 
مقر ناسا واقع در واشنگتن می گوید: احساس خوبی درباره عملیات پرتاب در 
1۶ نوامبر دارم. تیم پروژه مشغول فعالیت است و ما باید کارهایی را انجام دهیم. 
یکی از این کارها نصب نوار درزگیری باریکی به نام RTV اســت که دور 
کپســول اوریون وجود دارد. به گفته سارافین این نوار به برطرف کردن یک 
فرورفتگی کوچک در کپسول کمک می کند که ممکن است به طور ناخواسته 

به جریان یافتن و گرم شدن هوا طی پرواز منجر شود.
تندباد نیکول پس از گذر از مقر فضایی ناسا در ساحل ایالت فلوریدا به شل 

شدن بخش هایی از نوار درزگیری در کپسول اوریون منجر شده بود.

بنابراین احتمال دارد نوار پاره شده درزگیری طی پرتاب رها شود و به زباله هایی 
خطرناک برای موشک اس ال اس تبدیل شود. این تیم هنوز مشغول بررسی 

طبیعت و شدت این ریسک است.
RTV را نمــی توان روی پد پرتاب اصلاح کرد زیرا کپســول اوریون در 
قسمت بالای موشک قرار گرفته است. اگر تیم پرتاب تصمیم بگیرد درزگیری 
باید مجددا انجام شود، احتمالا باید کپسول را به ساختمان VAB منتقل کرد.

اگر کپســول و موشک روز چهارشنبه پرتاب شوند، ماموریت آرتمیس یک 
حدود 2۶ روز طول می کشد. زیرا با توجه به تعیین تاریخ های مختلف، به دلیل 

دینامیک های مداری مدت زمان ماموریت متفاوت خواهد بود.

) آگهی رای هیات قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی (

ــات تعییــن تکلیــف مســتقر در ثبــت اســناد و امــاک شهرســتان  ــر آراء صــادره هی براب
ســنندج تصرفــات مالکانــه بامعــارض متقاضیــان ذیــل تاییــد گردیــده لــذا بدیــن وســیله 
مشــخصات امــاک در دو نوبــت بــه فاصلــه 15 روز جهــت اطــاع عمــوم آگهــی مــی گردد. 
در صورتــی کــه اشــخاص نســبت بــه صــدور ســند مالکیــت متقاضیــان اعتراضــی داشــته 
باشــند مــی تواننــد از تاریــخ انتشــار اولیــن آگهــی و در روســتاها از تاریــخ الصــاق در محــل 
تــا مــدت دو مــاه اعتــراض خــود را بــه ایــن اداره تســلیم نماینــد و پــس از اخــذ رســید 
ظــرف مــدت یــک مــاه از تاریــخ تســلیم اعتــراض دادخواســت خــود را بــه مرجــع قضایــی 
تقدیــم و گواهــی اخــذ و تحویــل اداره ثبــت نماینــد. بدیهــی اســت در صــورت انقضــای 
مــدت مذکــور و عــدم وصــول اعتــراض ســند مالکیــت طبــق مقــررات صــادر خواهــد شــد. 

صــدور ســند مالکیــت مانــع مراجعــه متضــرر بــه دادگاه نیســت.صادره ســنندج
1-  مقــدار 58 شــعیر و هشــتاد و هفــت صــدم شــعیر مشــاع از ششــدانگ یــک قطعــه بــاغ   
بــه نــام آقــای    خالــد معروفــی  فرزنــد  محمــد  صــادره پیرانشــهر  تحــت پــاک  193 
فرعــی از 47 اصلــی بخــش 10 منطقــه 2 ســنندج بــه مســاحت ششــدانگ 24/ 8128  متر 
مربــع خریــداری برابــر ســند قطعــی شــماره 171895 مــورخ 1400/09/02 دفتــر یــک 

ســنندج بــه ادرس ســنندج روســتای ملکشــان علیــا 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1401/08/09

تاریخ انتشار نوبت دوم : 1401/08/24 
رئیس اداره ثبت منطقه 2 سنندج – هیوا احمدیان   8938

م الف / 2157

آگهی اخطار 101 آیین نامه اجرا 
اکرم رسولی اقدم به نشانی متن سند : کرج ، مهرشهر گلزار شرقی کوی آبان کوچه 11

ــر  ــه براب ــه 9900145 ک ــده کاس ــکار پرون ــور ( بده ــن مهدیپ ــون )محس ــه وارث مدی ــیله ب بدینوس
گــزارش مامــور ابــاغ در آدرس فــوق شــناخته نگردیــده ایــد ابــاغ مــی گــردد :   برابــر گــزارش مــورخ 
1400/12/18 کارشــناس رســمی دادگســتری خــودرو بــه شــماره پــاک ایــران  38-939د25 بــه مبلــغ 
1/000/000/000 ریــال ارزیابــی گردیــده. لــذا چنانچــه بــه مبلــغ ارزیابــی مذکــور معتــرض مــی باشــید، 
از تاریــخ انتشــار ایــن آگهــی کــه تاریــخ ابــاغ محســوب اســت اعتــراض کتبــی خــود را ظــرف مــدت 5 
روز از تاریــخ ابــاغ ایــن اخطاریــه بــه ضمیمــه فیــش بانکــی دســتمزد هیــات کارشــناس تجدیــد نظــر بــه 
مبلــغ 18/450/000 ریــال بــه دفتــر ایــن اجــرا تســلیم نماییــد. ضمنــا بــه اعتراضــی کــه خــارج از موعــود 
یــا فاقــد فیــش بانکــی دســتمزد هیــات کارشــناس تجدیــد نظــر ترتیــب اثــر داده نخواهــد شــد.این ابــاغ 
فقــط یــک نوبــت در روزنامــه کثیرالانتشــار محلــی درج و منتشــر مــی گردد.کفیــل اداره اجــرای اســناد 
ذمــه کــرج -محمــد صمدیــان شــماره : ف/506                                                            9148


